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Met de aanduidingen op zonnebrandcrèmes is veel mis, vindt het Vlaamse Europarlementslid Bart Staes. Zo
beweert een fabrikant dat factor 20 een 'hoge bescherming' biedt, terwijl de Europese Commissie dat
'middelmatig' vindt. 

Sommige crèmes beweren dat ze 'sunblock' bieden. "Dat gaat in tegen de aanbeveling van de Europese
Commissie. Want geen enkele zonnecrème biedt 100 procent bescherming", aldus het Europarlementslid
dinsdag. Hij kwam met een inventarisatie in het VRT-consumentenprogramma Peeters & Pichal. 

Staes concludeert dat de aanbevelingen kennelijk niet werken. Hij stelt dinsdag schriftelijke vragen aan EU-
commissaris Günter Verheugen (Industrie). Zo wil hij weten of het niet beter is om tot wetgeving over te gaan.
"Het gaat hier wel om de volksgezondheid."
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